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Dnr 14KS/1 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 107 

Revidering av driftbudget 2015 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Reviderad driftbudget 2015 godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

I förslaget till reviderad budget har beaktats: 

 Följdeffekter av resultatbalansering 

 Uppdatering av skatt, utjämningssystem och generella statsbidrag 

 Justering för volymer 

 Bruttojusteringar av nämndernas budgetar 

 Komplettering p.g.a. ny nämndorganisation 

 
Handlingar i ärendet 

Förslag till revidering av driftbudget 2015, 2015-05-13 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) yrkar på följande ändringar i förslaget till reviderad bud-

get: 

 

1. Att höja skolpengens generella påslag med 3 % från 1 juli 2015. För 

finansiering ökas utbildningsnämndens budget med motsvarande en 

kostnad på a 3,5 mnkr 2015 och 7,0 mnkr 2016. 

2. Att kommunstyrelsen får i uppdrag att utreda budgetprincipen för soci-

alnämnden i syfte att dela budgeten i två delar: en del för insatser och 

en del för tjänstemannaorganisationen. Utredningen ska vara färdig sen-

ast 31 januari 2016 och ha som syfte att föreslå konstruktiva föränd-

ringar inför 2017 års budget. 

3. Att uppdra till kommunstyrelsen att senast den 1 oktober 2015 redovisa 

en utredning om hur en finansiering för att skapa fler heltidstjänster för 

sköterskor inom vård- och omsorgsnämndens ansvarsområde kan för-

bättra möjligheterna vid rekrytering av vårdpersonal. 

4. Att uppdra till kommunstyrelsen att senast den 31 december 2015 redo-

visa en utredning över hur arbetet med att bilda ett naturreservat i Eke-

dalsskogen och Hemmesta storskog kan påskyndas och genomföras un-

der mandatperioden. För arbetet tilldelas kommunstyrelsens planerings-

utskott 0,5 mnkr 2015 och 1,0 mnkr 2016. 

5. Att utbildningsnämnden tillförs 0,5 mnkr för arbete med att minska gif-

tigt material och inventarier i förskolor i enlighet med miljöpartiets 

motion om giftfria förskolor och Naturskyddsföreningens åtgärdsför-

slag Operation giftfri förskola. 

6. Att miljöpartiets motion om driftbudget för den kommunala verksam-

heten, som lades hösten 2014, antas i sin helhet. 
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Sandro Wennberg (S) yrkar på följande ändringar i förslaget till reviderad bud-

get: 

 

1. Att AFA-medel för 2015 (15,6 mnkr) återförs till verksamheterna. 

2. Socialdemokraternas budget för 2015 antas som reviderad driftbudget. 

 

Anders Gullander (FP) yrkar på bifall till det utsända förslaget till reviderad 

budget och avslag på yrkandena från Joelsson och Wennberg. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

eller enligt yrkandena från Joelsson p. 1-5 och finner att kommunstyrelsen be-

slutar enligt det utsända förslaget. 

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

eller enligt yrkandet från Wennberg p. 1 och finner att kommunstyrelsen beslu-

tar enligt det utsända förslaget. 

 

Ordföranden frågar om Joelssons yrkande p. 6 bifalles eller avslås och finner 

att det avslås 

 

Ordföranden frågar om Wennbergs yrkande p. 2 bifalles eller avslås och finner 

att det avslås 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Vi socialdemokrater är kritiska till att AFA-medlen, som är en återbetalning 

av försäkringsmedel, inte återförs till de verksamheter som betalat in pengarna. 

M-styrets beslut innebär att exempelvis den kommunala skolan och äldre-

omsorgen avstått medel som nu när de återbetalas tas in som ett överskott i 

budgeten. Därmed har den ”konkurrens” som (m)ajoriteten brukar vilja säga 

sig värna, satts ur spel. Vi ser behov att lyfta attraktiviteten som arbetsgivare, 

det hade varit både önskvärt och rimligt om de återbetalade medlen hade åter-

förts dit där de kom ifrån.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande reservation: 

 

”För år 2015 hade Miljöpartiet utarbetat en komplett och realistisk budget för 

att styra Värmdö mot en hållbar framtid. Vi hade utarbetat ambitiösa förslag, 

och var beredda på att kompromissa med den då nyvalda Alliansen för att på 

åtminstone några punkter få igenom en hållbar politik. Vi blev därför bestörta 

och besvikna när Alliansen yrkade avslag på samtliga våra förslag, utan att 

själva föra fram egna förslag. I debatten i fullmäktige skyllde de styrande 

partierna på tidsbrist efter valet, och lovade att återkomma med sina ambitioner 

lagom till en revidering av driftsbudgeten. 

 



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 5 av 43 

Kommunstyrelsen 2015-06-03 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

Nu är vi här, revideringen är föreslagen, och vi är uppriktigt sagt förvånade 

över att se resultatet. Det är en ren tjänstemannaprodukt, med helt rimliga revi-

deringar av volymer, 

bruttojusteringar av nämndbudgetar och följdeffekter av resultatbalanseringen 

för 2014. De politiska ambitionerna från den styrande Alliansen lyser med sin 

frånvaro. 

 

För egen del har vi lyft några yrkanden som vi hoppas att de styrande partierna 

ska undersöka i positiv anda, för att se om deras mål på någon punkt överens-

stämmer med våra egna. Vi har även åter yrkat vår budgetmotion från i höstas i 

sin helhet, kanske mer för att poängtera att den som har viljan att styra även har 

makten att göra så. Med detta reserverar vi oss till förmån för eget yrkande” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att 

om han tjänstgjort skulle yrkat bifall till Vänsterpartiets förslag till driftsbudget 

2015 antas i sin helhet och biträtt Filip Joelssons attsats 4 om han varit beslu-

tande vid dagens sammanträde.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/366 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 108 

Förutsättningar för en vägpassage nordväst om 
Gustavsberg 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommunstyrelsen tackar för kommundirektörens PM. 

2. Kommundirektören får i uppdrag att förbereda en medborgardialog om 

frågan efter sommaren. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen gav i november 2014 kommundirektören i uppdrag att ut-

reda förutsättningarna för en vägpassage nordväst om Gustavsberg. 

 

I kommundirektörens redovisning beskrivs lokalgata, förbifart förbi Östra Eke-

dal i Gustavsberg, stadsgatunätet, med fyra alternativa vägdragningar. 

 
Handlingar i ärendet 

Förutsättningar för en vägpassage nordväst om Gustavsberg, 2015-04-20 

 
Yrkanden 

Anders Gullander (FP) yrkar att kommunstyrelsen beslutar: 

 

1. Kommunstyrelsen tackar för kommundirektörens PM. 

2. Kommundirektören får i uppdrag att förbereda en medborgardialog om 

frågan efter sommaren. 

 

Annica Andersson Ribbing (S), Mikael Lindström (S) och Filip Joelsson (MP) 

yrkar i första hand bordläggning. I andra hand yrkar de bifall till p. 1 i tjänste-

skrivelsen i ärendet: 

 

1. Kommundirektörens PM om ”Förutsättningar för en vägpassage nord-

väst om Gustavsberg” godkänns. 

 

Mikael Lindström (S) yrkar vidare att kommunstyrelsen beslutar att hösten 

2015 inleda en aktualitetsprövning av översiktsplanen. 

 

Anders Gullander (FP) yrkar avslag på yrkandena från Andersson Ribbing 

m.fl. samt på yrkandet från Lindström 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om bordläggningsyrkandet bifalles eller avslås och finner 

att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande beslutsgång uppläses och godkänns: 
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”Den som avslår bordläggningsyrkandet röstar ja, den som bifaller bordlägg-

ningsyrkandet röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Mo-

nica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Jan Landqvist (S), Cecilia Strömmar (S), Mi-

kael Lindström (S), Filip Joelsson (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå bord-

läggningsyrkandet. 

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beträffande p. 1 beslutar enligt Gul-

landers yrkande eller enligt yrkandet från Andersson Ribbing m.fl. och finner 

att kommunstyrelsen beslutar enligt Gullanders yrkande. 

 

Votering begärs. Följande beslutsgång uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder Gullanders yrkande röstar ja, den som biträder yrkandet från 

Andersson Ribbing m.fl. röstar nej. 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Mo-

nica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Jan Landqvist (S), Cecilia Strömmar (S), Mi-

kael Lindström (S), Filip Joelsson (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster enligt yrkan-

det från Gullander. 

 

Ordföranden frågar om Gullanders yrkande p. 2 bifalles eller avslås och finner 

att det bifalles. 

 

Votering begärs. Följande beslutsgång uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder Gullanders yrkande röstar ja, den avslår yrkandet röstar nej. 

 

Följande röstar ja: 
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Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Mo-

nica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Jan Landqvist (S), Cecilia Strömmar (S), Mi-

kael Lindström (S), Filip Joelsson (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att bifalla yr-

kandet från Gullander. 

 

Ordföranden frågar om Lindströms yrkande om aktualitetsprövning av över-

siktsplanen bifalles eller avslås och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande beslutsgång uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår Lindströms yrkande röstar ja, den biträder yrkandet röstar nej. 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), Mo-

nica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Jan Landqvist (S), Cecilia Strömmar (S), Mi-

kael Lindström (S). 

 

Följande avstår från att rösta: 

 

Filip Joelsson (MP) 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fyra nej-röster att avslå yr-

kandet från Lindström. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Det antecknas till protokollet att Sandro Wennberg (S) och Stefan Dozzi (KD) 

inte deltar i överläggningar och beslut i detta ärende p.g.a. jäv. 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Den socialdemokratiska gruppen reserverar sig mot beslutet att fortsätta ut-

reda en vägpassage nordväst om Gustavsberg, eftersom saken redan är adekvat 

och grundligt utredd med tydliga konsekvensanalyser i den föreliggande rap-

porten. Den visar entydigt att den redan beslutade trafikprincipen för Gustavs-

bergs centrum, klarar den ökade trafikbelastningen för överskådlig framtid. 
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Dessutom strider en sådan vägpassage mot översiktsplanen, grönstrukturplanen 

och naturreservatsplanen. Den kommer att få betydande inverkan på stora riks-

intressen för naturmiljö och kulturmiljö. 

 

Vi yrkade därför på det ursprungliga förslaget till beslut 1 i handlingarna, att 

godkänna rapporten, och avslag på majoritetens förslag att ”tacka för rappor-

ten”, vilket i praktiken betyder att majoriteten underkänner rapporten och väg-

rar ta till sig den tydliga analysen. 

 

Vi yrkade också avslag på majoritetens förslag att hålla en medborgardialog i 

frågan, eftersom vi redan har haft ett flertal medborgardialoger om centrala 

Gustavsbergs utveckling. Vi anser också att majoritetens hastigt ändrade för-

slag till beslut, från att fortsätta utreda till att hålla medborgardialog, är en pa-

nikartad reaktion på en stark opinion mot en vägdragning genom Ekedalssko-

gen för att därigenom köpa sig lite tid och sen ändå kunna besluta om att fort-

sätta utreda vägdragningen. Av Folkpartiets kommentarer och svar på kom-

munstyrelsemötet och i olika medier, blev det tydligt att partiet vill bygga 

vägen, oavsett vad en medborgardialog kommer att säga. Det är också oklart 

exakt vad medborgardialogen ska ta ställning till för alternativ.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande reservation: 

 

”Alliansens förslag om att ändra båda beslutspunkterna i denna fråga fyller oss 

med förundran. 

 

Vi har fått ett mycket fylligt underlag för att kunna fatta beslut om förutsätt-

ningarna för en vägpassage genom Ekedalsskogen. Detta är inte så konstigt 

med tanke på hur många gånger denna passage har utretts. Att i det läget välja 

att inte godkänna underlaget, utan att bara tacka för det, andas att den styrande 

Alliansen inte är nöjda med fakta så som de presenteras av tjänstemännen. 

Kanske inte så konstigt eftersom underlaget säger att kommunen inte behöver 

den väg som Värmdös styrande koalition så gärna vill bygga. 

 

På den andra beslutspunkten så har Alliansen valt att ändra yrkandet till att be-

sluta om en medborgardialog. Detta får nog karaktäriseras som ett fall framåt, 

då det skjuter ett beslut om att upprätta en förstudie på framtiden. Samtidigt har 

ju faktiskt ett antal medborgardialoger redan genomförts i frågan, så vi ställer 

oss frågande till att det skulle behövas en till. Om medborgardialoger är sådan 

färskvara, betyder det att det även finns andra områden där vi behöver nya 

medborgardialoger? Hur länge är materialet som producerats i en medborgardi-

alog giltigt som underlag? Tre år? Eller fyra? Nej, vi är oroliga för att detta 

bara är en metod för att skapa legitimitet för ett klassiskt betongprojekt, och 

kommer att kritiskt granska genomförandet av medborgardialogen för att så 

långt som möjligt säkerställa kvaliteten.  

 

I första hand tyckte vi dock att våra yrkanden var bättre, och reserverar oss där-

för till förmån för eget yrkande.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 
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”Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att av 

de utsända handlingarna framgår med all önskvärd tydlighet att de båda, i detta 

ärende, aktuella vägdragningarna är klart olämpliga. Kommunens aktuella ÖP 

utpekar Ekedalsskogen som naturreservat. Vänsterpartiet anser att majorite-

tens/alliansens förslag att genomföra en medborgardialog angående de aktuella 

vägdragningarna inte skall genomföras.” 

 
Sändlista 

Sektor samhällsbyggnad 

Kommunstyrelsens planutskott 

 

_______ 
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Dnr 15KS/376 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 109 

Årsredovisning och ansvarsfrihet för 
Samordningsförbundet i Värmdö 2014 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Styrelsen för Samordningsförbundet i Värmdö beviljas ansvarsfrihet för 2014 

års verksamhet. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Styrelsens i Samordningsförbundet i Värmdö (Värmsam) verksamhet har 

granskats av KPMG. KPMG bedömer att räkenskaperna i allt väsentligt är rätt-

visande och att styrelsen har bedrivit verksamheten på ett ändamålsenligt och 

från ekonomisk synpunkt tillfredställande sätt och tillstyrker att styrelsen bevil-

jas ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2014. 

 
Handlingar i ärendet 

Årsredovisning och ansvarsfrihet för Samordningsförbundet i Värmdö 2014, 

KUA 2015-04-28 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Det antecknas till protokollet att Elisabeth Dingertz (M) och Stefan Dozzi 

(KD) inte deltar i överläggningar och beslut i detta ärende p.g.a. jäv. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/385 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 110 

Riktlinjer för användning av möteslokaler på plan 2 i 
Skogsbo 3 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. En person med förtroendeuppdrag i kommunfullmäktige, kommunsty-

relsen, nämnd eller kommunala bolag har möjlighet att utnyttja mötes-

rummen i kommunhuset till möten inom ramen för sitt politiska förtro-

endeuppdrag. Tillämpning beslutas av kommundirektören eller av den 

person denne utser. 

2. De 2007 beslutade riktlinjerna för användning av möteslokaler på plan 

2 i Skogsbo 3 upphäva. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Gällande riktlinjer för användning av möteslokaler, från 2007, föreslås upphä-

vas. Istället föreslås ett principbeslut om att personer med förtroendeuppdrag 

ska ha möjligt att utnyttja mötesrummen i Skogsbo till möten inom ramen för 

sitt politiska uppdrag. 

 
Handlingar i ärendet 

Riktlinjer för användning av möteslokaler på plan 2 i Skogsbo 3, KUA 2015-

05-13 

 
Sändlista 

Författningssamling 

Internservice 

KLG 

Politiska sekreterare 

 

_______ 
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Dnr 15KS/397 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 111 

Befolkningsprognos för Värmdö kommun 2015 - 2024 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Redovisningen av befolkningsprognos för Värmdö kommun 2015 – 2024 note-

ras. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen tar årligen fram en tioårig befolkningsprognos som baseras på 

kommunens befolkning den 31 december föregående år samt bedömningar av 

planerat bostadsbyggande i ett högt respektive ett lågt alternativ. 

 

Enligt prognosen beräknas antalet invånare i kommunen år 2024 vara knappt 

48 000 i lågalternativet och cirka 51 500 i det högre. Detta motsvarar en ökning 

med 20 respektive 25 procent jämfört med dagens befolkning om 40 542 invå-

nare. 

 

Det lägre alternativet bedöms vara det mest sannolika. 

 
Handlingar i ärendet 

Befolkningsprognos för Värmdö kommun 2015 – 2024, KUA 2015-05-19 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Värmdö har en historia av befolkningsprognoser som har stämt för kommunen 

som helhet, men som har haft problem när de brutits ned på delområden. Detta 

har lett till svårigheter för planering av verksamheter som förskola, skola och 

hemtjänst. Årets prognos verkar möjligen vara något bättre, och vi ser fram 

emot den djupanalys som utlovats komma till hösten, men vi vill höja ett var-

ningens finger för att de problem vi sett tidigare år riskerar upprepas. Om en 

prognos som är felaktig på delområdena ligger till grund för en handlingsplan 

för förskolan (så som skett tidigare), så har en sådan handlingsplan inga förut-

sättningar att ge ett gott resultat. Därför efterlyser vi ett fortsatt arbete med kva-

litetshöjning av befolkningsprognoserna, så att det reflekterar mer än bara det 

förväntade skatteunderlaget.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att 

han inte ifrågasätter beräkningarna som ligger till grund för befolkningspro-

gnosen. Däremot anser Vänsterpartiet att Värmdö kommun planerar och byg-

ger alldeles för få bostäder och att andelen hyresrätter måste öka betydligt.” 
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Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 15KS/332 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 112 

Överenskommelse om samverkan för en trygg säker 
och störningsfri region 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Överenskommelse om samverkan för en trygg, säker och störningsfri 

region antas. 

2. Överenskommelsen gäller fr.o.m. den 1 juli 2015. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunförbundet Stockholms Län (KSL) har rekommenderat länets kommu-

ner att anta en överenskommelse om en trygg, säker och störningsfri region. 

Överenskommelsen syftar till att över tid säkra en hållbar effektiv samverkan 

och ökad gemensam förmåga att hantera samhällsstörningar i Stockholmsreg-

ionen. 

 
Handlingar i ärendet 

Överenskommelse om samverkan för en trygg, säker och störningsfri region, 

KUA 2015-04-28 

 
Sändlista 

KSL 

 

_______ 
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Dnr 15KS/358 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 113 

Överenskommelse om samverkan kring Sfi-bas-
utbildning för kortutbildade och analfabeter 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Överenskommelsen om samverkan om Sfi-bas-utbildning för kortutbildade och 

analfabeter antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunförbundet Stockholms Län (KSL) har rekommenderat länets kommu-

ner att anta en överenskommelse om Sfi-bas. Sfi-bas-utbildning riktar sig till 

invandrade personer med kort eller ingen utbildning. Syftet med utbildningen 

är att förbereda individer för en snabbare väg till egenförsörjning. 

 
Handlingar i ärendet 

Överenskommelse mellan kommunerna i Stockholms län om samverkan kring 

Sfi-bas-utbildning för kortutbildade och analfabeter, KUA 2015-04-28 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Thorulf Empfevik (SD) reserverar sig mot beslutet. 

 
Sändlista 

KSL 

Näringslivsnämnden 

 

_______ 
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Dnr 15KS/374 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 114 

Gemensam gymnasieregion 2.0 – förslag till reviderad 
modell för strukturtillägg 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Revideringen av modellen för strukturtillägg godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen antog under 2014 ett samverkansavtal för länets gymnasieutbild-

ningar. Avtalet omfattar bl.a. en modell för resursfördelning, ett strukturtillägg 

som ska ge extra ekonomiskt stöd till skolor med elever som har meritvärden 

under 200 poäng och som går på ett nationellt program. 

 

En felaktig beräkning ledde till att tillägget under första året fördelades på alla 

elever. Kommunförbundet Stockholms Län (KSL) rekommenderar nu kommu-

nerna att anta ett förslag till revidering av modellen. 

 
Handlingar i ärendet 

Gemensam gymnasieregion 2.0 – förslag till reviderad modell av strukturtil-

lägg, KUA 2015-04-29 

 
Sändlista 

KSL 

Sektor kultur och utbildning 

 

_______ 
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Dnr 15KS/356 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 115 

Skatteväxling för utförande av viss hälso- och 
sjukvård inom LSS-verksamheter 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Kommunförbundet Stockholms Läns (KSL) rekommendation om hälso- 

och sjukvård i bostad med särskild service och daglig verksamhet antas. 

2. Värmdö kommun hemställer, tillsammans med Stockholms läns lands-

ting och övriga kommuner i länet, hos finansdepartementet att de läns-

visa skattesatserna i 2 § och 3 § förordningen (2013:976) om kommu-

nalekonomisk utjämning höjs 2 öre för kommunerna och sänks med 2 

öre för Stockholms läns landsting fr.o.m. den 1 januari 2016. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen antog under 2014 en rekommendation från KSL om hälso- och 

sjukvård i bostad med särskild service och daglig verksamhet. 

 

KSL har nu funnit att ytterligare beslut krävs angående skatteväxling. KSL re-

kommenderar kommunerna och landstinget hemställa om att de länsvisa skatte-

satserna justeras. 

 
Handlingar i ärendet 

Skatteväxling för utförande av viss hälso- och sjukvård inom LSS-verksam-

heter, KUA 2015-04-09 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/319 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 116 

Remiss – Avskaffande av det kommunala 
vårdnadsbidraget 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Yttrandet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Departementspromemorian ”Det kommunala vårdnadsbidraget avskaffas” har 

remitterats till kommunen. Vårdnadsbidraget föreslås upphöra den 1 januari 

2016. 

 

Kommunstyrelsen föreslås tillstyrka förslaget. 

 
Handlingar i ärendet 

Remiss – Det kommunala vårdnadsbidraget avskaffas, KUA 2015-04-28 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Stefan Dozzi (KD) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi kristdemokrater beklagar djupt att valfriheten nu ytterligare minskar ge-

nom att vårdnadsbidraget kommer att tas bort. Ett tragiskt steg som innebär att 

barnfamiljernas möjligheter att välja det kommunala vårdnadsbidraget som god 

omsorgsform för sina barn inte länge kommer att finnas tillgängligt. I Värmdö 

har ett relativt stort antal föräldrar genom åren, valt denna omsorg. Och hade vi 

kristdemokrater fått igenom en höjning från 3000 kr till 6000 kr per barn och 

månad, så är vi övertygade om att ett betydande antal föräldrar valt det kom-

munala vårdnadsbidraget. Kd arbetar vidare för ökad valfrihet och trygghet för 

både föräldrar och barn i Värmdö kommun.” 

 
Sändlista 

Regeringskansliet 

Sektor ekonomi 

 

_______ 
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Dnr 15VON/4 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 117 

Arbetsordning för pensionärsrådet 
 
Kommunstyrelsens beslut förslag till kommunfullmäktige 
 

Arbetsordningen godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

De nya reglementen som antagits för mandatperioden innebär att det är nämn-

derna som kan inrätta råd och att rådens arbetsordning ska godkännas av kom-

munfullmäktige. 

 

Vård- och omsorgsnämnden har inrättat ett pensionärsråd och föreslagit kom-

munfullmäktige godkänna arbetsordning för rådet. 

 
Handlingar i ärendet 

Arbetsordning för pensionärsrådet, KUA 2015-04-23 

 
Yrkanden 

Britt Lindmark (FP) yrkar på följande justering av förslaget till arbetsordning: 

 

P. 2 Sammansättning, sista stycket ska ha följande text: 

 

”Var och en av ovanstående pensionärsförening har rätt att utse representant till 

rådet. Det förutsätts att denne vid förhinder själv kallar ersättare och att inform-

ation förs vidare till sin organisation. Även ersättarna har rätt att delta på mö-

tena.” 

 

P .4 Arbetsformer, tredje stycket ska ha följande text: 

 

”En tjänsteman från kommunen är rådets sekreterare och för minnesanteck-

ningar vid varje sammanträde. Minnesanteckningarna är allmänna handlingar 

och ska förses med ett diarienummer och publiceras på kommunens hemsida. 

Minnesanteckningarna ska justeras.” 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

med komplettering enligt Lindmarks yrkande och finner att kommunstyrelsen 

beslutar enligt förslaget. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15VON/3 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 118 

Arbetsordning för råd för funktionshinderfrågor 
 
Kommunstyrelsens beslut förslag till kommunfullmäktige 
 

Arbetsordningen godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

De nya reglementen som antagits för mandatperioden innebär att det är nämn-

derna som kan inrätta råd och att rådens arbetsordning ska godkännas av kom-

munfullmäktige. 

 

Vård- och omsorgsnämnden har inrättat ett råd för funktionsfrågor och föresla-

git kommunfullmäktige godkänna arbetsordning för rådet. 

 
Handlingar i ärendet 

Arbetsordning för råd för funktionshinderfrågor, KUA 2015-04-23 

 
Yrkanden 

Britt Lindmark (FP) yrkar på följande justering av förslaget till arbetsordning: 

 

P. 2 Sammansättning, sista stycket ska ha följande text: 

 

”Var och en av ovanstående pensionärsförening har rätt att utse representant till 

rådet. Det förutsätts att denne vid förhinder själv kallar ersättare och att inform-

ation förs vidare till sin organisation. Även ersättarna har rätt att delta på mö-

tena.” 

 

P .4 Arbetsformer, tredje stycket ska ha följande text: 

 

”En tjänsteman från kommunen är rådets sekreterare och för minnesanteck-

ningar vid varje sammanträde. Minnesanteckningarna är allmänna handlingar 

och ska förses med ett diarienummer och publiceras på kommunens hemsida. 

Minnesanteckningarna ska justeras.” 

 

Mikael Lindström (S) yrkar att arbetsordningen kompletteras med att även 

Kullsvedsskolans föräldraförening ska ha representation i rådet. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

med komplettering enligt Lindmarks och Lindströms yrkanden och finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 
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Sändlista 

KF 

 

_______ 

 

  



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 23 av 43 

Kommunstyrelsen 2015-06-03 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

Dnr 14KS/236 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 119 

Rapportering av socialnämndens beslut ej verkställda 
inom tre månader kvartal 4 2014 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Socialnämndens redovisning av beslut ej verkställda inom tre månader för 

kvartal 4 år 2014 godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Socialnämnden hade 20 beslut ej verkställda inom tre månader under fjärde 

kvartalet 2014. I tjänsteskrivelse till vård- och omsorgsnämnden framgår vilken 

typ av insatser de ej verkställda besluten avser. 

 
Handlingar i ärendet 

Rapportering av socialnämndens beslut ej verkställda inom tre månader kvartal 

4 år 2014, KUA 2015-05-22 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi socialdemokrater konstaterar återigen att det är olyckligt att rapporteringen 

av ej verkställda beslut sker med en så lång eftersläpning. Vid dagens samman-

träde är det mer än två månader sedan det första kvartalet passerades. Trots 

detta finns inga uppgifter för första kvartalet utan dagens ärende handlar om 

fjärde kvartalet 2014, som tog slut för mer än fem månader sen. Eftersläp-

ningen innebär att diskussionen inte kan föras på önskvärt sätt eftersom uppgif-

terna är gamla. Det måste gå att få fram ett system som klarar av en snabbare 

uppföljningsredovisning.” 

 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi har sedan tidigare påpekat att det är beklagligt att Alliansen inte vill att 

Kommunstyrelsen, som har det övergripande ansvaret för att kommunens verk-

samheter följer den lagstiftning som gäller, inte har fått en tydlig redovisning 

av problematiken inom LSS samt fått ta del av förvaltningens handlingsplaner 

för att lösa problematiken. Vi har istället fått läsa om kommunens hantering av 

LSS ärenden i en artikel i NVP och då fått en förklaring på varför antalet olösta 

ärenden har varit så pass högt. 

 

Det är tacksamt att vi har bra journalister i Värmdö men det kan inte vara rim-

ligt att Kommunstyrelsen ska få relevant information om ärenden som ligger i 

vårt ansvarsområde från andra håll än från förvaltningen samt de styrande par-

tierna på Värmdö, när vi efterfrågar den.  
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Vi hoppas därför på ett bättre och mer transparent samarbetsklimat i Kommun-

styrelsen där samtliga ledamöter och ersättare delges relevant information i de 

ärenden som behandlas.”  

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att 

allt för många ärenden inte verkställts inom rimlig tid samt att rapporteringens 

eftersläpning inte är acceptabel.” 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 14KS/236 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 120 

Rapportering av finansieringsnämnden för 
äldreomsorgs beslut ej verkställda inom tre månader 
kvartal 4 2014 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Finansieringsnämnden för äldreomsorg redovisning av beslut ej verkställda 

inom tre månader för kvartal 4 år 2014 godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Finansieringsnämnden för äldreomsorg hade tre beslut ej verkställda inom tre 

månader under fjärde kvartalet 2014. I tjänsteskrivelse till vård- och omsorgs-

nämnden framgår vilken typ av insatser de ej verkställda besluten avser. 

 
Handlingar i ärendet 

Rapportering av finansieringsnämnden för äldreomsorgs beslut ej verkställda 

inom tre månader kvartal 4 år 2014, KUA 2015-05-22 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/398 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 121 

Revidering av bolagsordning för Värmdö Hamnar AB 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Den reviderade bolagsordningen för Värmdö Hamnar AB godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Förslaget om revidering av bolagsordningen för Värmdö Hamnar AB avser hur 

vinst och behållna tillgångar ska fördelas vid bolagets likvidation samt för vil-

ken tid styrelsen ska väljas. 

 
Handlingar i ärendet 

Reviderad bolagsordning för Värmdö Hamnar AB, KUA 2015-05-08 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 122 

Komplettering av kommunstyrelsens reglemente och 
delegationsordning avseende eldningsförbud 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Kommunstyrelsens reglemente, § 11 Skydds- och säkerhetsarbete 

kompletteras med texten ”Kommunstyrelsen beslutar om 

eldningsförbud”. 

 
Kommunstyrelsens beslut 

 

2. Under förutsättning av kommunfullmäktiges beslut enligt ovan 

kompletteras kommunstyrelsens delegationsordning med ”1.14 Beslut 

om eldningsförbud enligt förordning om skydd mot olyckor, delegat: 

KD (kommundirektör)” 

 
Beslutsnivå 

Punkt 1: kommunfullmäktige, punkt 2: kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Storstockholms brandförsvar (SSBF) har hittills utfärdat eldningsförbud när det 

är motiverat av brandsäkerhetsskäl. Enligt en dom i Högsta förvaltningsdom-

stolen kan kommunen inte delegera rätten att utfärda eldningsförbud till ett 

kommunalförbund. Därför föreslås att kommunstyrelsen ges rätt utfärda eld-

ningsförbud och att kommunstyrelsen delegerar ärendet till kommundirektören. 

 
Handlingar i ärendet 

Komplettering av kommunstyrelsens reglemente och delegationsordning avse-

ende eldningsförbud, KUA 2015-05-05 

 
Sändlista 

KF 

Författningssamling 

 

_______ 
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Dnr 15KS/379 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 123 

Tilläggsavtal till markanvisningsavtal för hyresrätter i 
Porslinskvarteren 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Tilläggsavtal till markanvisningsavtalet mellan Stockholms Koopera-

tiva Bostadsförening (SKB) och Värmdö kommun för bostäder i Pors-

linskvarteren godkänns. 

2. Tilläggsavtal till markanvisningsavtalet mellan Riksbyggen och 

Värmdö kommun för bostäder i Porslinskvarteren godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunen beslutade i december 2014 att anvisa mark till SKB och Riksbyg-

gen för hyresrätter i Porslinskvarteren. Avtalen villkoras av att ett köpeavtal 

mellan kommunen och Villeroy & Boch Gustavsberg tecknas senast den 30 

april 2015 och att tomträttsavtal tecknas senast den 30 maj 2015. Dessa tid-

punkter måste senareläggas. 

 

Avtalstiderna föreslås förlängas till den 31 december 2015 genom tilläggsavtal. 

 
Handlingar i ärendet 

Tilläggsavtal till markanvisningsavtal för hyresrätter i Porslinskvarteren, 2015-

05-06 

 
Sändlista 

Sektor samhällsbyggnad 

Riksbyggen 

SKB 

 

________ 
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Dnr 15KS/227 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 124 

Förlängd beredningstid för uppförande av 
kulturhus/upplevelsecenter 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommundirektörens uppdrag att genomföra upphandling och åter-

komma till kommunstyrelsen ändras från den 30 juni 2015 till den 31 

januari 2016. 

2. En delrapport ska lämnas till kommunstyrelsen under hösten. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Arbetet med att utarbeta programhandling för uppförande av kultur-

hus/upplevelsecenter i den tidigare mässhallen i Porslinsfabriken pågår. 

 

Enligt tidigare beslut skulle uppdraget redovisas senast den 30 juni 2015. 

Framtagande av programhandlingar är mer komplicerat och omfattande än vad 

som tidigare bedömts och tidpunkten för uppdragets redovisning måste flyttas 

fram. 

 
Handlingar i ärendet 

Uppförande av kulturhus/upplevelsecenter i den tidigare mässhallen i Porslins-

fabriken, 2015-04-21 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström yrkar bifall till förslaget till förlängd beredningstid med 

kompletteringen att en delrapport ska lämnas till kommunstyrelsen under hös-

ten. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget med kom-

plettering enligt Lindströms yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar 

enligt förslaget. 

 
Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 15KS/227 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 125 

Svar till kultur- och fritidsnämnden om 
kulturhus/upplevelsecentrum 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Förvaltningen delges kultur- och fritidsnämndens synpunkter. 

2. Kultur- och fritidsnämndens förslag om att bli remissinstans inför be-

slut om genomförande av programhandlingar av kulturhuset i kommun-

huset avslås. 

3. Kultur- och fritidsnämndens förslag om beslut om verksamheters loka-

lisering lämnas utan ställningstagande. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kultur- och fritidsnämnden har i en framställan till kommunstyrelsen framfört 

synpunkter i ärendet om uppförande av kulturhus/upplevelsecentrum. Nämn-

den har också föreslagit att den ska vara remissinstans inför beslut om pro-

gramhandlingar och att den ska få besluta om verksamheternas lokalisering. 

 

I tjänsteskrivelse framhålls bl.a. att berörda verksamhetsföreträdare är delaktiga 

i det pågående arbetet och det tas stor hänsyn till verksamheternas synpunkter 

och behov. Vidare framförs att utarbetande av programhandling är ett uppdrag 

som delegerats till kommundirektören. Nämndens begäran om att få bli remiss-

instans föreslås avslås. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på brev från kultur- och fritidsnämnden, 2015-04-29 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) och Mikael Lindström (S) yrkar att kommunstyrelsen be-

slutar: 

 

1. Förvaltningen delges kultur- och fritidsnämndens synpunkter. 

2. Kultur- och fritidsnämnden blir remissinstans inför beslut om genomfö-

rande av programhandlingar för kulturhuset. 

3. Kultur- och fritidsnämnden beslutar om sina verksamheters lokali-

sering. 

 

Monica Pettersson yrkar att kommunstyrelsen beslutar i enlighet med det ut-

sända förslaget i handlingarna: 

 

1. Förvaltningen delges kultur- och fritidsnämndens synpunkter. 

2. Kultur- och fritidsnämndens förslag om att bli remissinstans inför be-

slut om genomförande av programhandlingar av kulturhuset i kommun-

huset avslås. 
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3. Kultur- och fritidsnämndens förslag om beslut om verksamheters loka-

lisering lämnas utan ställningstagande. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

p. 1 och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget. 

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

eller enligt yrkandet från Joelsson och Lindström p. 2-3 och finner att kom-

munstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget. 

 

Votering begärs. Följande beslutsgång uppläses och godkänns: 

 

”Den som biträder det utsända förslaget yrkande röstar ja, den som biträder yr-

kandet från Joelsson och Lindström röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Marie Bladholm (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Stefan Dozzi (KD), Ina Ununger (C), Thorulf Empfevik (SD), 

Monica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Cecilia Strömmar (S), 

Mikael Lindström (S), Filip Joelsson (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att bifalla det 

utsända förslaget. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Vi socialdemokrater är kritiska till hur m-styret väljer att hantera denna fråga. 

Upplevelsecentrumet är kommunens i särklass största kultursatsning genom ti-

derna. Att hela ärendet processas och hanteras utan insyn och delaktighet från 

kultur- och fritidsnämnden är helt obegripligt. Nu planeras och byggs en an-

läggning som är tänkt att rymma en mängd olika kulturverksamheter. Den som 

ska vara ansvarig för verksamheten och dess kostnader får inte vara med och 

tycka. Än mindre sitta på ”beställningsknappen”. Det är både att inkompetens-

förklara våra valda nämndspolitiker och inte dra nytta av de professionella 

tjänstemän som dagligdags jobbar med frågorna. Det innebär också ett stort 

ekonomiskt risktagande. Kultur- och fritidsnämnden kan avstå från möjligheten 

att bedriva sin verksamhet i den lokal som kommunstyrelsen nu hanterar. Hur 

ska upplevelsecentrumet då finansieras. Vi har frågat ett antal gånger varför 

den princip för lokalförsörjning som är fastställd av fullmäktige inte används i 

detta fall. Vi har tyvärr inte fått något vettigt svar på den frågan.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 
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”Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att 

om han tjänstgjort skulle han biträtt Socialdemokraternas och Miljöpartiets yr-

kanden.” 

 
Sändlista 

KLG 

Kultur- och fritidsnämnden 

 

_______ 
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Dnr 14KS/307 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 126 

Slutrapport – Skoldialog med anledning av 
folkomröstning om ny skolorganisation 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommunstyrelsen överlämnar rapporten till utbildningsnämnden för 

ställningstagande. 

2. Utbildningsnämnden ska återrapportera ärendet till kommunstyrelsen 

senast under oktober 2015. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

 

Efter folkomröstningen om skolfrågor har konsulter på kommunens uppdrag 

genomfört en dialogprocess med föräldrar, skolpersonal, m.fl. Processen har 

redovisats i en slutrapport. De rekommendationer som fortsatt utvecklingsar-

bete och åtgärder som lämnas i slutrapporten bör bearbetas inom utbildnings-

nämndens ansvarsområde. 

 
Handlingar i ärendet 

Slutrapport: Skoldialogen med anledning av folkomröstning om ny skolorgani-

sation, KUA 2015-05-21 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Filip Joelsson (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi ställer oss positiva till den utredning som har gjorts som följd av folkom-

röstningen. Vår förhoppning är att Utbildningsnämnden tar kritiken på allvar 

och vi ser därför fram emot återkopplingen den 1 oktober 2015. 

 

Slutrapporten om Värmdös skoldialog presenterar ett flertal förbättringsområ-

den inom skolan så som att stödet till enskilda elever och att den psykosociala 

miljön bör förbättras, frågor som vi i Miljöpartiet har drivit sedan tidigare. 

Även bättre skolmåltider efterfrågas från föräldrar vilket vi tycker är positivt 

och i linje med vad vi förespråkar, då gärna också en betydlig ökning av ande-

len ekologiska livsmedel. 

 

Inför 2015 presenterade Miljöpartiet en budget för Utbildningsnämnden med 

flera förslag som ligger i linje med vad som efterfrågats av föräldrar och perso-

nal enligt slutrapporten och det är därför beklagligt att Allians för Värmdö av-

slog dessa samt vårt yrkande om högre budget för nämnden. Till detta kom-

munstyrelsemöte yrkade vi återigen för en högre skolpeng i samband med bud-

getrevideringen vilket tyvärr röstades ned av de borgliga partierna igen. Synd 
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då det hade underlättat för Utbildningsnämnden att faktiskt komma med kon-

kreta förslag på åtgärder som kostar redan under året.  

 

Den allvarligaste kritiken i utredningen berör Kyrkskolan och Munkmorasko-

lan. Vad gäller Kyrkskolan så lämnade Miljöpartiet in en motion om kommu-

nala friskolor och ökat stöd till små enheter efter folkomröstningen. Motionen 

är fortsatt under behandling och vi hoppas att Utbildningsnämnden i samband 

med sitt ställningstagande till slutrapporten även utvärderar en sådan lösning 

för Kyrkskolan.” 

 
Sändlista 

Utbildningsnämnden 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 127 

Rapport om överläggningar med JM 
 
Ärendebeskrivning 

Kommundirektören lämnar en rapport om pågående överläggningar med JM. 

 

_______ 
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Dnr 15KS/370 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 128 

Förlängt förordnande som kommundirektör 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Anställningsavtalet för kommundirektör Stellan Folkesson förlängs att 

gälla fr.o.m. den 1 februari 2016 t.o.m. den 21 januari 2017. 

2. Kommunstyrelsen delegerar till ordföranden att fatta beslut om villko-

ren för den fortsatta anställningen. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsens ordförande föreslår att kommundirektörens anställning för-

längs. 

 
Handlingar i ärendet 

Förlängt förordnande som kommundirektör, KSO 2015-05-13 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Ej tjänstgörande ersättaren Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att i 

fortsättningen måste lönesättningen vara måttfullare än den hittills varit.” 

 
Sändlista 

Personalavdelning 

Kommundirektör 

 

_______ 
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Dnr 14KS/345 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 129 

Finansieringslösning – bussterminalösning för 
Ostsektorn 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Återrapporteringen avseende finansieringslösning för bussterminallös-

ning för Ostsektorn godkänns. 

2. Värmdö kommuns hållning är att staten ska stå för 50 % av finansie-

ringen. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen behandlade vid sitt aprilsammanträde överenskommelse om 

samverkan om Slussen. Förvaltningen gavs i uppdrag att redovisa finansie-

ringslösningar för hur de 83 mnkr, som kommunen eventuellt behöver bidra 

med, ska kunna utbetalas. 

 

Finansieringslösning redovisas i tjänsteskrivelse. 

 
Handlingar i ärendet 

Finansieringslösning – bussterminallösning för Ostsektorn, 2015-04-29 

 
Sändlista 

Sektor ekonomi 

 

_______ 
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Dnr 14KS/463 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 130 

Kommunstyrelsens verksamhetsmål 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ärendet återremitteras för att behandlas vid det extra kommunstyrelsesamman-

trädet den 17 juni. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Alliansen har presenterat ett förslag till verksamhetsmål för kommunstyrelsen 

för 2015. 

 
Handlingar i ärendet 

Förslag till verksamhetsmål, 2015-06-03 

 
Sändlista 

Kansli- och utredningsavdelningen 

KS 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 131 

Val av ledamot i kommunstyrelsens planutskott 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Filip Joelsson (MP) utses som ledamot i kommunstyrelsens planutskott t.o.m. 

2018. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelseledamoten Malin Åberg Aas (MP) har befriats från sitt upp-

drag. Hon var också ledamot i kommunstyrelsens planutskott. 

 
Handlingar i ärendet 

Kommunfullmäktiges beslut 2015-05-27, § 114 

 
Sändlista 

Vald 

Valpärm 

Troman 

Personalavdelning 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 132 

Delegationsbeslut 
 

 Medgivande ledningsrätt 

 Undantag från alkoholförbud 

 Markupplåtelse för byggplats 

 

_______ 
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Dnr 14KS/463 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 133 

Svar på motion (S) – Inför ”Vita jobb”-krav i 
upphandlingspolicyn 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Mikael Lindström m.fl. (S) har i en motion föreslagit att kommunstyrelsen ska 

få i uppdrag att komplettera upphandlingspolicyn med ett antal krav enligt den 

så kallade Vita jobb-modellen. 

 

I motionssvaret framhålls att regeringen gett en särskild utredare i uppdrag att 

utreda hur krav på kollektivavtal, m.m. ska kunna föras in i lagstiftningen om 

upphandling. 

 

Att göra kompletteringar av upphandlingspolicyn med nya krav på leverantö-

rer, kontroller, m.m. är inte befogat när lagstiftningen på området beräknas för-

ändras inom ett år.  

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (S) – Inför ”Vita jobb”-krav i upphandlingspolicyn, KUA 

2015-03-19 

Motion, 2014-10-21 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till det utsända förslaget att motionen av-

slås. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

eller enligt Lindströms yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 

det utsända förslaget. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 

 

  



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 42 av 43 

Kommunstyrelsen 2015-06-03 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

Dnr 15KS/152 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 134 

Svar på motion (MP) – Inför lagliga graffitiväggar i 
Värmdö 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Malin Åberg Aas m.fl. (MP) har i en motion föreslagit att Värmdö kommun 

ska införa graffitiväggar. 

 

I motionssvar framförs bl.a. att graffiti har en stark koppling till klotter som är 

skadegörelse och att lagliga graffitiväggar inte utvärderats vetenskapligt. Utan 

att veta vilka konsekvenser graffitiväggar medför riskerar väggarna att bli verk-

ningslösa eller till och med vara kontraproduktiva i det klotterförebyggande ar-

betet. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (MP) Inför lagliga graffitiväggar i Värmdö, 2015-02-26 

Motion 

 
Yrkanden 

Filip Joelsson (MP) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till det utsända förslaget att motionen av-

slås. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

eller enligt Joelssons yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 

det utsända förslaget. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 13KS/306 Kommunstyrelsen 2015-06-03 § 135 

Svar på motion (S) – Idrottsplatser med konstgräs i 
Gustavsberg 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen anses besvarad. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Annika Andersson Ribbing m.fl. (S) har i en motion föreslagit att kommunen 

omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF (GIF) i syfte att utveckla 

Farstaborgs idrottsanläggning och idrottsplanen vid Ösbyskolan med konstgräs 

samt att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg utarbetas. 

 

I motionssvaret konstateras att kommunen redan för en fortlöpande dialog med 

GIF om bl.a. föreningens framtida anläggningsbehov. En kommunal satsning 

kommer att göras på Farstaborg under 2015, i form av ombyggnationer samt 

renoverings- och anläggningsarbeten. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (S) Idrottsplatser med konstgräs i Gustavsberg, KUA 2015-04-

08 

Motion, 2015-02-11 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar bifall till det utsända förslaget att motionen anses 

besvarad. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt det utsända förslaget 

eller enligt Lindströms yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 

det utsända förslaget. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 

 

 

  

 


